



## 童話藝坊 魔法化妝廳

公主夢想成真造型系列\*

### 城堡系列

原價：港幣\$2,495

港幣\$1,780

「奇妙處處通」會員尊享優惠：港幣\$1,580

#### 包括：

- 華麗公主服裝
- 髮型設計
- 化妝套裝
- 指環套裝及手部美甲
- 專屬皇冠及權杖
- 小公主飾物袋
- 飾帶
- 8X10吋照片連數碼照片下載 1 張 及精美相片封套

### 皇室系列

原價：港幣\$4,475

港幣\$3,480

「奇妙處處通」會員尊享優惠：港幣\$3,280

#### 包括：

- 上述城堡系列商品及服務
- 另加：
- 公主皇座攝影
- 相簿(10張照片) 或 奇妙童話冊 1 本

## Storybook Shoppe Bibbidi Bobbidi Boutique

Make your princess dreams come true packages\*

### Castle Package

Original price : HK\$2,495

HK\$1,780

Magic Access exclusive offer : HK\$1,580

#### features:

- Deluxe princess costume
- Hair styling
- Cosmetic palette
- Ringset and fingernail polishing
- Exclusive crown and wand
- Cinch bag
- Sash
- One 8" x 10" photo and digital download with premium photo folder

### Royal Package

Original price : HK\$4,475

HK\$3,480

Magic Access exclusive offer : HK\$3,280

#### features:

- Products and services of Castle Package listed above
- Plus:
- Princess Throne photo shooting
- One photo album (includes 10 photos) or One Enchanted Storybook

請致電熱線 3550 3388 或親臨香港迪士尼樂園魔法化妝廳預約

Please call our reservation hotline at 3550 3388 or to visit Bibbidi Bobbidi Boutique at Hong Kong Disneyland to make reservation

\* Terms and Conditions apply 詳情請參閱條款及細則

©DISNEY  
©1948 WDMC



#### 條款及細則

1. 本服務僅提供予3至11歲的小朋友參與，並需由1名成人（18歲或以上）陪同。
2. 公主夢想成真造型系列不設退款，不得轉讓或退換，出售視乎供應情況而定。
3. 「奇妙處處通」會員(“會員”)優惠(“優惠”)祇限會員使用，會員必須於付款時由本人出示其有效的「奇妙處處通」會員卡。
4. 優惠不得與其他折扣或推廣優惠一同使用(包括但不限於「奇妙處處通」會員購物優惠、生日禮遇及「奇妙獎賞」之印花派發及使用)。
5. 化妝服務已暫停至另行通知。
6. 於整個體驗期間必須佩戴口罩。
7. 本公司擁有對此等條款及細則最終之解釋權。
8. 如有任何爭議，本公司保留就爭議及與此優惠有關任何問題之最終決定權。
9. 本公司有權隨時修訂此等條款及細則，或終止或暫停此項優惠而不作事先通知。
10. 以上條款及細則以英文及中文編寫，中英文本如有歧異或矛盾，概以英文本為準。

#### Terms and Conditions

1. To participate, guests must be between 3 and 11 years of age and be accompanied by an adult (18 years of age or older).
2. The Make your princess dream come true package(s) and photo service is non-refundable, non-transferrable, non-exchangeable and subject to availability.
3. Magic exclusive offer ( "Offer" ) is exclusive to Magic Access Members ( " Member(s)" ), Member(s) need to present the valid Magic Access Membership card in person at the time of payment.
4. Offer may not be used in conjunction with any other discount or promotional offer (including, without limitation, Magic Access merchandise benefits, Birthday Privileges and stamps issuing under "Magical Rewards" program).
5. Make up service is temporarily suspended until further notice.
6. All guests must wear face mask during the entire experience.
7. These terms and conditions are subject to the interpretation of HKITP which shall be final and conclusive.
8. In the event of disputes, HKITP reserves the right to make final judgment on the dispute and otherwise in respect of this offer.
9. HKITP reserves the right to amend or supplement the terms and conditions applicable to the offers or to terminate or suspend the availability of any offer at any time without any prior notice.
10. In the event of any conflict or inconsistency between the English and the Chinese version of these Terms and Conditions, the English version shall prevail. Bibbidi Bobbidi Boutique Disney Princess Make-up and Photo Shooting Service Terms and Conditions.

©DISNEY  
©1948 WDMC